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ORG.0002.11.2018 

Protokół 

z I sesji Rady Gminy Buczkowice, 

która odbyła się dnia 23 listopada 2018 r. 

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

 

Obecni na sesji: 

radni wg załączonej listy obecności, 

sołtysi wg załączonej listy obecności, 

Wójt Gminy Buczkowice, Pan Józef Caputa, 

Sekretarz Gminy, Pani Agata Artemska, 

Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

Radca Prawny Urzędu Gminy, Pani Krystyna Dadok, 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Buczkowicach, Pani Helena Mikrut, 

Pan Jerzy Kanik, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice, 

protokolant – inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice, Ewa 

Matera. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie I sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wręczenie radnym oraz Wójtowi Gminy zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy. 

5. Przedstawienie porządku obrad, przyjmowanie wniosków o zmianę porządku. 

6. Przeprowadzenie głosowania i podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Buczkowice. 

7. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady. 

8. Przeprowadzenie głosowania i podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Buczkowice. 

9. Powołanie komisji stałych Rady Gminy Buczkowice: 

1) ustalenie składu osobowego i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice; 

2) ustalenie składu osobowego i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Buczkowice; 

3) ustalenie liczby, nazw, przedmiotu działania oraz składów osobowych 

pozostałych komisji Rady Gminy Buczkowice - podjęcie uchwały 

w przedmiotowej kwestii. 

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Buczkowice. 

11.  Analiza uchwały nr I/4/17/2018 Zgromadzenia Beskidzkiego Związku Powiatowo-

Gminnego z dnia 30 października 2018 r. w sprawie zmian w statucie Beskidzkiego 

Związku Powiatowo-Gminnego. 

12.  Sprawy bieżące, wolne wnioski. 
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13.  Zamknięcie I sesji Rady Gminy Buczkowice. 

 

Głosowania jawne podczas sesji przeprowadzane są za pomocą systemu umożliwiającego 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań. Protokoły tych głosowań stanowią 

załączniki do protokołu z sesji. 

 

Do protokołu załączono również wykaz uchwał podjętych podczas sesji. 

 

Ad 1. Otwarcie I sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Senior, Jerzy Więcek, przywitał obecne na sesji osoby oraz odczytał informację 

dotyczącą przetwarzania wizerunku i zakazu używania danych osobowych (zał. do protokołu), 

a następnie otworzył I sesję VIII kadencji Rady Gminy Buczkowice i stwierdził prawomocność 

obrad – na sali posiedzeń obecnych było 15 radnych.  

 

Ad 2. Wręczenie radnym oraz Wójtowi Gminy zaświadczeń o wyborze. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Buczkowicach, Pani Helena Mikrut 

wręczyła radnym oraz Wójtowi Gminy zaświadczenia o wyborze. 

 

Wójt Gminy oraz Radny Senior podziękowali Pani Mikrut za pracę w Gminnej Komisji 

Wyborczej. 

 

Pani Mikrut zakończyła udział w obradach. 

 

Ad 3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

 

Radny Senior przedstawił sposób ślubowania radnych, informując, że po odczytaniu roty, 

w kolejności alfabetycznej, będzie wymieniał nazwiska radnych, którzy kolejno powstaną 

i wypowiedzą słowo ślubuję lub zwrot ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

 

Następnie Radny Senior odczytał tekst ślubowania (na podstawie art. 23 a ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym):  

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 

 

Radny Senior rozpoczął wyczytywanie nazwisk radnych, którzy kolejno wstawali 

i wypowiadali zwrot:  „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.” Na końcu w taki sam sposób 

ślubowanie złożył Radny Senior. 

 

Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych Radny Senior stwierdził, że radni gminy 

objęli mandaty i Rada Gminy Buczkowice jest zdolna do podejmowania uchwał. 
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Ad 4. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy. 

 

Pan Józef Caputa złożył ślubowanie następującej treści (na podstawie art. 29 a ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym):  

 

„Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, 

że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę 

tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. 

Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Radny Senior stwierdził, że Pan Józef Caputa złożył ślubowanie wobec Rady Gminy i tym 

samym objął obowiązki Wójta Gminy Buczkowice.  

 

Ad 5. Przedstawienie porządku obrad, przyjmowanie wniosków o zmianę porządku. 

 

Radny Senior przedstawił porządek obrad. 

 

Wójt Gminy złożył wniosek o rozszerzenie porządku poprzez dodanie następujących punktów: 

10a) Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Buczkowice; 

10b) Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Buczkowice na rok 2018. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Radny Senior poddał pod głosowanie porządek obrad uzupełniony o punkty zaproponowane 

przez Wójta Gminy. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła porządek obrad zmieniony zgodnie z wnioskiem 

Wójta Gminy – głosowało 15 radnych, w tym 15 „za”. 

 

Ad 6. Przeprowadzenie głosowania i podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Buczkowice. 

 

Radny Senior poinformował obecnych, że przewodniczący i wiceprzewodniczący rady 

gminy wybierani są w głosowaniu tajnym oraz przedstawił propozycję sposobu głosowania 

w wyborach Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Buczkowice (zał. do 

protokołu). 

 

Do zaproponowanego sposobu głosowania nie wniesiono uwag ani zapytań. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła przedstawiony sposób głosowania – głosowało 

15 radnych, w tym 15 „za”. 
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Radny Senior poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy, 

jednocześnie proponując na to stanowisko Radnego Jerzego Foltyniaka. 

 

Radny Foltyniak wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Jan Świerczek zgłosił kandydaturę Radnego Zdzisława Świerczka. 

 

Radny Zdzisław Świerczek nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radny Senior poddał pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

15 radnych, w tym 14 „za”, 1 przeciw. 

 

Radny Senior poprosił o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej. 

 

Radny Moczek zgłosił kandydaturę Radnego Kopacza. 

 

Radny Kopacz wyraził zgodę na pracę w komisji. 

 

Radny Jakubiec zgłosił kandydaturę Radnej Górnej. 

 

Radna Górna wyraziła zgodę na pracę w komisji. 

 

Radny Więcek zgłosił kandydaturę Radnego Pawlika. 

 

Radny Pawlik wyraził zgodę na pracę w komisji. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radny Senior poddał pod głosowanie skład komisji 

skrutacyjnej.  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała komisję skrutacyjną w składzie: Radny Kopacz, 

Radna Górna, Radny Pawlik – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Komisja skrutacyjna wybrała Radnego Kopacza na przewodniczącego komisji, po czym 

przygotowała 15 kart do głosowania, które opieczętowała pieczęcią Rady Gminy.  

 

Następnie komisja przystąpiła do przeprowadzenia głosowania zgodnie z przyjętym 

regulaminem. Karty odebrało 15 radnych, którzy po oddaniu głosu wrzucali kartę do urny. 

 

Po wrzuceniu wszystkich kart do urny komisja skrutacyjna wyjęła je i ustaliła wyniki 

głosowania. 
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Przewodniczący komisji skrutacyjnej, Radny Kopacz odczytał protokół z obliczenia 

głosów oddanych w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy (zał. do protokołu), 

stwierdzając, że Przewodniczącym Rady Gminy Buczkowice, uzyskując bezwzględną liczbę 

głosów radnych obecnych na sali (tj. 13 głosów) został Radny Jerzy Foltyniak. 

 

Do protokołu załączono karty wyjęte z urny. 

 

Radny Senior pogratulował Radnemu Jerzemu Foltyniakowi wyboru oraz przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Buczkowice (zał. do 

protokołu), uzupełniając jednocześnie projekt o nazwisko Jerzego Foltyniaka. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 15 radnych, w tym 15 „za”. 

 

Ad 7. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady. 

 

Radny Senior poprosił Radnego Foltyniaka o przejęcie prowadzenia obrad. 

 

Radny Foltyniak podziękował za wybór i zaufanie, deklarując jednocześnie intensywną 

pracę na rzecz gminy Buczkowice i jej mieszkańców. 

 

Ad 8. Przeprowadzenie głosowania i podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy, jednocześnie proponując na to stanowisko Radnego Zdzisława Świerczka. 

 

Radny Zdzisław Świerczek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Górna zgłosiła kandydaturę Radnego Jakubca. 

 

Radny Jakubiec nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

15 radnych, w tym 15 „za”. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował powołanie komisji skrutacyjnej w składzie wybranym 

do wyborów Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Radny Kopacz wyraził zgodę na pracę w komisji. 
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Radna Górna wyraziła zgodę na pracę w komisji. 

 

Radny Pawlik wyraził zgodę na pracę w komisji. 

 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład komisji 

skrutacyjnej.  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała komisję skrutacyjną w składzie: Radny Kopacz, 

Radna Górna, Radny Pawlik – głosowało 15 radnych, w tym 15 „za”. 

 

Komisja skrutacyjna wybrała Radnego Kopacza na przewodniczącego, a następnie 

przygotowała 15 kart do głosowania, które opieczętowała pieczęcią Rady Gminy, po czym 

przystąpiła do przeprowadzenia głosowania zgodnie z przyjętym wcześniej regulaminem. 

Karty odebrało 15 radnych. 

 

Po wrzuceniu kart do urny komisja skrutacyjna wyjęła karty i ustaliła wyniki głosowania. 

 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej, Radny Kopacz odczytał protokół z obliczenia 

głosów oddanych w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Gminy (zał. do protokołu), 

stwierdzając, że Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Buczkowice, uzyskując bezwzględną 

liczbę głosów radnych obecnych na sali (tj. 14 głosów) został Radny Zdzisław Świerczek. 

 

Do protokołu załączono karty wyjęte z urny. 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Radnemu Zdzisławowi Świerczkowi wyboru oraz 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Buczkowice (zał. do protokołu), uzupełniając jednocześnie projekt o nazwisko Zdzisława 

Świerczka. 

 

Radny Zdzisław Świeczek podziękował za wybór. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 15 radnych, w tym 15 „za”. 

 

Ad 9. Powołanie komisji stałych Rady Gminy Buczkowice. 

 

Ad 9.1. Ustalenie składu osobowego i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że: 

- Komisja Rewizyjna powoływana jest w drodze głosowania jawnego zwykłą większością 

głosów, 

- w głosowaniu biorą również udział kandydaci, a na każdego z kandydatów głosuje się 

osobno, 
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- w pierwszej kolejności wybiera się członków, a następnie przewodniczącego i zastępcę 

Komisji, 

- w skład Komisji wchodzi 5 radnych, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, 

- w skład Komisji nie mogą być powoływani radni pełniący funkcję Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

Radny Więcek zgłosił kandydaturę Radnego Wiesława Kopacza. 

 

Radny Kopacz wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Matlak zgłosił kandydaturę Radnego Józef Pawlika. 

 

Radny Pawlik wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Jan Świerczek zgłosił kandydaturę Radnej Jadwigi Górnej. 

 

Radna Górna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę Radnego Jerzego Więcka. 

 

Radny Więcek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Kopacz zgłosił kandydaturę Radnego Janusza Matlaka. 

 

Radny Matlak wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Moczek zgłosił kandydaturę Radnego Romana Wrony. 

 

Radny Wrona wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Jan Świerczek poinformował o utworzeniu się trzyosobowego klubu radnych i zgłosił 

kandydaturę Radnej Jadwigi Górnej do Komisji Rewizyjnej jako przedstawiciela klubu. 

 

Radca Prawny wyjaśniła, że zgodnie ze statutem powstanie klubu radnych winno być 

zgłoszone na piśmie Przewodniczącemu Rady w terminie 14 dni od daty powstania.  

 

Wójt Gminy powiedział, że w skład Komisji Rewizyjnej wchodzi 5 radnych, jednak na 

wniosek klubu radnych, utworzonego po powołaniu Komisji Rewizyjnej, jej skład powiększa 

się o przedstawiciela tego klubu. 

 

Radca Prawny wyjaśniła, że zwiększenie liczby członków Komisji Rewizyjnej następuje 

tylko w przypadku, gdy w aktualnym składzie komisji nie ma przedstawiciela utworzonego 

klubu. 
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Przewodniczący Rady poprosił aby dokonać formalnego pisemnego zgłoszenia powstania 

klubu – jeżeli w składzie Komisji nie będzie członka klubu, zostanie do niej wprowadzony na 

wniosek klubu na kolejnej sesji. 

 

Radny Jan Świerczek zadeklarował, że do 14 dni takie zgłoszenie do Przewodniczącego 

wpłynie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Radny Foltyniak poddał pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Kopacza do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych, w tym 14 „za”, 1 przeciw. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Pawlika do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych, w tym 14 „za”, 1 przeciw. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnej Górnej do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych, w tym 4 „za”, 7 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Więcka do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych, w tym 12 „za”, 1 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Matlaka do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych, w tym 12 „za”, 1 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Wrony do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych, w tym 13 „za”, 1 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 
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Przewodniczący Rady podsumował wyniki głosowania i stwierdził, że w skład Komisji 

Rewizyjnej weszli: 

1) Radny Wiesław Kopacz, 

2) Radny Józef Pawlik, 

3) Radny Jerzy Więcek, 

4) Radny Janusz Matlak, 

5) Radny Roman Wrona. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Kopacz zgłosił kandydaturę Radnego Więcka. 

 

Radny Więcek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

14 radnych, w tym 13 „za”, 1 przeciw. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Więcka na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radnego Jerzego Więcka na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej – głosowało 15 radnych, w tym 14 „za”, 1 przeciw. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radny Więcek zgłosił kandydaturę Radnego Matlaka. 

 

Radny Matlak wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Matlaka na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radnego Janusza Matlaka na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej – głosowało 15 radnych, w tym 11 „za”, 

1 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 

 

Radny Pawlik zakończył udział w obradach. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej (zał. do protokołu), uzupełniony o nazwiska wybranych radnych: 

1) Radny Jerzy Więcek - przewodniczący komisji; 

2) Radny Janusz Matlak - wiceprzewodniczący komisji; 

3) Radny Wiesław Kopacz - członek komisji; 

4) Radny Józef Pawlik - członek komisji; 

5) Radny Roman Wrona - członek komisji. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 13 „za”, 

1 wstrzymał się od głosu. 

 

Ad 9.2. Ustalenie składu osobowego i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest nowym 

obowiązkiem ustawowym, przy czym – zgodnie ze Statutem gminy - powołujemy ją na tych 

samych zasadach, co Komisję Rewizyjną. Następnie Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji. 

 

Radny Jan Świerczek zapytał czy jeżeli w skład Komisji nie wejdzie przedstawiciel klubu, to 

również jej skład zostanie o niego poszerzony. 

 

Radca Prawny powiedziała, że Statut gminy definiuje co powinno zawierać składane 

Przewodniczącemu Rady zgłoszenie o powstaniu klubu - w zgłoszeniu „Klubu Radnych 

Dobrobyt” złożonym podczas trwającej sesji brakuje imienia i nazwiska jego 

przewodniczącego. 

 

Radny Jan  Świerczek zadeklarował natychmiastowe uzupełnienie tego. 

 

Radna Górna uzupełniła zgłoszenie (zgłoszenie klubu wraz ze zgłoszeniem Radnej Górnej do 

Komisji Rewizyjnej zał. do protokołu). 

 

Pani Dadok powiedziała, że po uzupełnieniu wniosku klub działa i może wskazać swojego 

członka do Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Kopacz zgłosił kandydaturę Radnego Jerzego Więcka. 

 

Radny Więcek wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Radna Sternal zgłosiła kandydaturę Radnego Romana Wrony. 

 

Radny Wrona wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Górna zgłosiła kandydaturę Radnego Jana Świerczka oraz Radnej Barbary Magiery-

Sadlik. 

 

Radny Jan Świerczek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Magiera-Sadlik wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Wrona zgłosił kandydaturę Radnego Stanisława Sowy. 

 

Radny Sowa wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

13 radnych, w tym 13 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Więcka do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych, w tym 12 „za”, 1 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Wrony do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych, w tym 12 „za”, 1 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Jana Świerczka do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych, w tym 3 „za”, 6 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnej Magiery-Sadlik do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych, w tym 13 „za”, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Sowy do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych, w tym 12 „za”, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady podsumował wyniki głosowania i stwierdził, że w skład Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji weszli: 

1) Radny Jerzy Więcek, 

2) Radny Roman Wrona, 

3) Radna Barbara Magiera-Sadlik, 

4) Radny Stanisław Sowa. 

 

Radna Górna w imieniu „Klubu Radnych Dobrobyt” zgłosiła kandydaturę Radnego Jana 

Świerczka do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (zał. do protokołu). 

 

Radca Prawny potwierdziła, że na podstawie tego zgłoszenia Radny Jan Świerczek został 

członkiem Komisji. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radna Sternal zgłosiła kandydaturę Radnego Romana Wrony. 

 

Radny Wrona wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Górna zgłosiła kandydaturę Radnej Barbary Magiery-Sadlik. 

 

Radna Magiera-Sadlik nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

13 radnych, w tym 12 „za”, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Wrony na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radnego Romana Wronę na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – głosowało 14 radnych, w tym 12 „za”, 2 wstrzymało się 

od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radny Zdzisław Świerczek zgłosił kandydaturę Radnej Barbary Magiery-Sadlik. 
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Radna Magiera-Sadlik wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

13 radnych, w tym 13 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnej Magiery-Sadlik na 

Wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radną Magierę-Sadlik na Wiceprzewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – głosowało 14 radnych, w tym 13 „za”, 1 wstrzymał się 

od głosu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji (zał. do protokołu), uzupełniony o nazwiska wybranych radnych: 

1) Radny Roman Wrona – przewodniczący komisji; 

2) Radna Barbara Magiera-Sadlik – wiceprzewodnicząca komisji; 

3) Radny Stanisław Sowa – członek komisji; 

4) Radny Jan Świerczek – członek komisji (wskazany przez „Klub Radnych Dobrobyt"); 

5) Radny Jerzy Więcek – członek komisji. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Ad 9.3. Ustalenie liczby, nazw, przedmiotu działania oraz składów osobowych 

pozostałych komisji Rady Gminy Buczkowice - podjęcie uchwały w przedmiotowej 

kwestii. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że do tej pory Rada działała przez dwie komisje 

problemowe: Komisję Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych oraz 

Komisję Budżetu i Spraw Komunalnych, w których pracowali wszyscy radni. Pan 

Przewodniczący zapytał czy utrzymujemy taki stan rzeczy w nowej kadencji. 

 

Radny Więcek opowiedział się za pozostawieniem takiej formy pracy Rady Gminy. 

 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady poprosił radnych o wyrażenie zgody 

na pracę w komisjach przez wpisanie się na przygotowane listy. 

 

Radna Górna zapytała czy radny musi brać udział w pracach komisji Rady, a jeśli tak, 

to w ilu. 
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Radca Prawny powiedziała, że nie ma przymusu pracy w określonej liczbie komisji, jednak 

na tym polega praca radnego. 

 

Sekretarz Gminy dodała, że dieta przysługuje za udział w pracach Rady – jeśli nie będzie 

uczestniczył, dieta jest obniżana. 

 

Radna Górna poprosiła o przybliżenie tej kwestii. 

 

Wójt Gminy powiedział, że w przypadku, gdy radny usprawiedliwi przewodniczącemu 

komisji swoją nieobecność ważnymi powodami, dieta nie jest obniżana. 

 

Radca Prawny przytoczyła brzmienie art. 24 ust. 1 o samorządzie gminnym, wskazując, 

że nie ma możliwości pracy w Radzie bez pracy w komisji. 

 

Wójt Gminy powiedział, że warto wpisać się przynajmniej do jednej komisji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy, prosząc jednocześnie radnych o 

wyrażenie w trakcie jej trwania zgody na pracę w komisjach przez wpisanie się na 

odpowiednie listy. 

 

Przerwa w obradach trwała od godz. 17.05 do godz. 17.15. 

 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że do obu list, na których radni wyrazili 

chęć pracy w komisji dopisał Radnego Józefa Pawlika (listy zał. do protokołu) i przedstawił 

jego pisemną zgodę w tym temacie (zał. do protokołu) – tym samym w obu komisjach stałych 

pracować będzie po 15 radnych. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przedstawił przedmiot działania poszczególnych komisji 

i poddał pod głosowanie ich 15-osobowe składy. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy ustaliła, że w skład Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych wejdzie 15 radnych, w skład Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu 

i Spraw Społecznych również 15 radnych – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Spraw Komunalnych. 

 

Radny Więcek zgłosił kandydaturę Radnej Marii Sternal. 

 

Radna Sternal wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 
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W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnej Sternal na 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radną Sternal na Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Spraw Komunalnych – głosowało 14 radnych, w tym 13 „za”, 1 wstrzymał się od 

głosu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Budżetu i Spraw Komunalnych. 

 

Radna Sternal zgłosiła kandydaturę Radnego Jerzego Jakubca. 

 

Radny Jakubiec wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Jakubca na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radnego Jakubca na Wiceprzewodniczącego 

Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych – głosowało 14 radnych, w tym 13 „za”, 1 wstrzymał 

się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Radny Jakubiec zgłosił kandydaturę Radnego Stanisława Sowy. 

 

Radny Sowa wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Górna zgłosiła kandydaturę Radnego Mieczysława Moczka. 

 

Radny Moczek nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 
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W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Sowy na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radnego Sowę na Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych – głosowało 14 radnych, w tym 

12 „za”, 2 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Radny Więcek zgłosił kandydaturę Radnego Mieczysława Moczka. 

 

Radny Moczek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatów. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy zdecydowała o zamknięciu listy kandydatów – głosowało 

14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Moczka na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw 

Społecznych. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wybrała Radnego Moczka na Wiceprzewodniczącego 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych – głosowało 13 

radnych, w tym 12 „za”, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania komisji stałych 

Rady Gminy Buczkowice kadencji 2018-2023 (zał. do protokołu), uzupełniony o nazwiska 

wybranych radnych: 

1) Komisja Budżetu i Spraw Komunalnych: 

a) Radna Maria Sternal – przewodnicząca komisji, 

b) Radny Jerzy Jakubiec – wiceprzewodniczący komisji, 

c) Radny Jerzy Foltyniak – członek komisji, 

d) Radna Jadwiga Górna – członek komisji, 

e) Radna Renata Komarnicka - członek komisji, 

f) Radny Wiesław Kopacz – członek komisji, 

g) Radna Barbara Magiera-Sadlik – członek komisji, 

h) Radny Janusz Matlak – członek komisji, 

i) Radny Mieczysław Moczek – członek komisji, 

j) Radny Józef Pawlik - członek komisji, 



17 
 

k) Radny Stanisław Sowa – członek komisji, 

l) Radny Jan Świerczek – członek komisji, 

m) Radny Zdzisław Świerczek – członek komisji, 

n) Radny Jerzy Więcek – członek komisji, 

o) Radny Roman Wrona – członek komisji; 

2) Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw Społecznych: 

a) Radny Stanisław Sowa – przewodniczący komisji, 

b) Radny Mieczysław Moczek – wiceprzewodniczący komisji, 

c) Radny Jerzy Foltyniak – członek komisji, 

d) Radna Jadwiga Górna – członek komisji, 

e) Radny Jerzy Jakubiec – członek komisji, 

f) Radna Renata Komarnicka - członek komisji, 

g) Radny Wiesław Kopacz – członek komisji, 

h) Radna Barbara Magiera-Sadlik – członek komisji, 

i) Radny Janusz Matlak – członek komisji, 

j) Radny Józef Pawlik - członek komisji, 

k) Radna Maria Sternal – członek komisji, 

l) Radny Jan Świerczek – członek komisji, 

m) Radny Zdzisław Świerczek – członek komisji, 

n) Radny Jerzy Więcek – członek komisji, 

o) Radny Roman Wrona – członek komisji. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie powołania komisji stałych 

Rady Gminy Buczkowice kadencji 2018-2023 – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Buczkowice. 

 

Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały (zał. do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 12 „za”, 

2 wstrzymało się od głosu. 

 

Ad 10a. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały (zał. do protokołu). 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że; 
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 konieczność dofinansowania funkcjonowania Beskidzkiego Związku Powiatowo-

Gminnego wynika z podwyżek cen paliwa i płac kierowców - wszystkie gminy muszą 

dołożyć solidarnie wg kilometrażu, 

 umorzenie pożyczki zaciągniętej w WFOŚiGW w Katowicach pomniejsza nasz 

deficyt. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 13 „za”, 

1 wstrzymał się od głosu. 

 

Ad 10b. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy Buczkowice na rok 2018. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały (zał. do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 13 „za”, 

1 wstrzymał się od głosu. 

 

Ad 11. Analiza uchwały nr I/4/17/2018 Zgromadzenia Beskidzkiego Związku 

Powiatowo-Gminnego z dnia 30 października 2018 r. w sprawie zmian w statucie 

Beskidzkiego Związku Powiatowo-Gminnego. 

 

Wójt Gminy przedstawił prośbę Beskidzkiego Związku Powiatowo-Gminnego (zał. do 

protokołu) oraz statut z naniesionymi zmianami, przybliżył sytuację PKS i poprosił radnych 

o niewnoszenie sprzeciwu do uchwały. 

 

Radny Jakubiec zakończył udział w obradach. 

 

Radny Zdzisław Świerczek zapytał czy przewodniczący i wiceprzewodniczący zarządu 

wybierani są przez zgromadzenie czy przez zarząd. 

 

Pan Kanik powiedział, że zarząd wybierany jest przez zgromadzenie już z funkcjami. 
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Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina Buczkowice reprezentowana jest w zgromadzeniu przez 

niego i przez Pana Kanika. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kwestię niewnoszenia sprzeciwu do uchwały 

nr I/4/17/2018 Zgromadzenia Beskidzkiego Związku Powiatowo-Gminnego z dnia 30 

października 2018 r. w sprawie zmian w statucie Beskidzkiego Związku Powiatowo-

Gminnego. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy opowiedziała się za niewnoszeniem sprzeciwu – 

głosowało 13 radnych, w tym 13 za. Z uwagi na fakt, że system głosowań przestał działać 

zostało przeprowadzone głosowanie imienne (wyniki zał. do protokołu). 

 

Ad 12. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

 

Sekretarz Gminy przypomniała o obowiązku złożenia w terminie miesiąca oświadczeń 

majątkowych oraz poprosiła radnych o: 

 wypełnienie dostarczonych im druków dotyczących danych osobowych i złożenie ich 

w Urzędzie Gminy w terminie trzech dni, 

 przekazanie zdjęć do zamieszczenia na stronie internetowej. 

 

Radna Górna zawnioskowała do radnych aby 100-lecie niepodległości uhonorować 

ustanowieniem stypendiów dla najzdolniejszej młodzieży – po 20 tys. zł rocznie przez 5 lat 

kadencji (na komisji zostałby przygotowany odpowiedni regulamin) – byłaby to forma 

lokalnego patriotyzmu. Radna poprosiła o formalne przegłosowanie wniosku. 

 

Radny Więcek poprosił o przedyskutowanie tej propozycji na posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radna wnioskuje o podjęcie tego tematu. 

 

Radna Górna odpowiedziała przecząco, wyjaśniając, że wnioskuje o uhonorowanie 

najlepszych przez okres 5 lat. 

 

Radca Prawny powiedziała, że są akty prawne, które regulują takie kwestie – przyznanie 

stypendiów musiałoby być poprzedzone odpowiednimi uchwałami Rady Gminy, dzisiaj 

można przegłosować zbadanie tej sprawy lub podjęcie działań mających na celu 

przygotowanie regulaminów, jednak głosowanie nad kwotami w przyszłych budżetach to 

wniosek za daleko idący. 

 

Radny Jan Świerczek zaproponował by dzisiaj ustalić „czy jest wola”, a nad kwotami 

zastanawiać się na komisji. 

 

Wójt Gminy zaproponował by na komisji podjąć decyzję „czy jest wola”.  

 

Radna Górna powiedziała, że jeśli nie ma woli to nie ma sensu kierowanie tej sprawy na 

komisję i sformułowała wniosek o uhonorowanie z okazji 100-lecia niepodległości 

najlepszych uczniów w gminie. 
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Radna Sternal zapytała dlaczego uczniów a nie np. sportowców i zaproponowała 

przedyskutowanie tej kwestii na komisji. 

 

Radny Moczek zauważył, że mamy w gminie mistrzów świata i opowiedział się za 

stworzeniem regulaminów dotyczących nagradzania za osiągnięcia. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że chodzi o „ideę nagradzania” i zaproponował 

przegłosowanie wniosku bez kwot. 

 

Wójt Gminy zaproponował aby nie zaczynać od pieniędzy, ale przedyskutować tę kwestię na 

komisji i dodał, że zawsze 5 radnych może wystąpić z inicjatywą uchwałodawczą. 

 

Radna Górna powiedziała, że aktualnie jesteśmy na etapie tworzenia projektu budżetu. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że projekt budżetu musiał złożyć do 15 listopada i podkreślił, że 

w jego programie wyborczym jest wysoki poziom oświaty dla wszystkich oraz zaapelował 

o nietworzenie „wyścigu szczurów”, zauważając, że za osiągnięcia są określone nagrody, 

a dodatkowe nagradzanie niektórych dzieci może wywołać poczucie krzywdy u innych, które 

są świetne w czymś innym, czego nie nagradzamy. 

 

Radny Jan Świerczek powiedział, że można ten temat ująć w planie pracy komisji na 2019 

rok. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, ze trzeba przegłosować wniosek Radnej Górnej. 

 

Radna Górna powiedziała, że wnioskuje o ustanowienie stypendiów dla najlepszych. 

 

Radny Więcek zauważył, że Radna zaproponowała przeznaczenie na ten cel 100 tys. zł, a to 

wymaga zastanowienia się i złożył wniosek o odrzucenie wniosku i przedyskutowanie tej 

kwestii na komisji. 

 

Radny Jan Świerczek złożył wniosek o uwzględnienie tej kwestii w planie pracy komisji. 

 

Radny Więcek wycofał swój wniosek na rzecz wniosku Radnego Jana Świerczka. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w pierwszej kolejności zostanie poddany pod 

głosowanie wniosek Radnej Górnej. 

 

Radna Górna zaakceptowała następujące brzmienie wniosku: „ustanowienie stypendium lub 

innej formy dla najzdolniejszych”. 

 

Przewodniczący Rady poddał tak brzmiący wniosek pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy odrzuciła wniosek Radnej Górnej – głosowało 12 

radnych, w tym 4 „za”, 8 przeciw. Z uwagi na fakt, że system głosowań nie działał zostało 

przeprowadzone głosowanie imienne (wyniki zał. do protokołu). 
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Radny Więcek zapytał czy Radny Jan Świerczek - w świetle swojego głosowania za 

wnioskiem Radnej Górnej - podtrzymuje swój wniosek. 

 

Radny Jan Świerczek odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jana Świerczka o ujęcie 

tematyki ustanowienia stypendium lub innej formy dla najzdolniejszych w planie pracy 

komisji. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła wniosek Radnego Jana Świerczka – głosowało 

12 radnych, w tym 11 „za”, 1 wstrzymał się od głosu. Z uwagi na fakt, że system głosowań 

nie działał zostało przeprowadzone głosowanie imienne (wyniki zał. do protokołu). 

 

Radny Jan Świerczek poinformował, że mieszkańcy Rybarzowic są zbulwersowani 

zerwaniem zrobionej w czynie społecznym kładki – i poprosił aby położyć ją wyżej by mogli 

przez nią nadal przechodzić. Radny poprosił również Wójta Gminy o interwencję w kwestii 

bobrów, które zrobiły trochę niżej tamy, w związku z czym podniósł się poziom wody i nie da 

się przechodzić. 

 

Wójt Gminy powiedział, że kładka została zdjęta celem odsłonięcia miejsca pod palowanie 

nowej i poprosił o cierpliwość do momentu jej powstania (rolnicy nie chodzą teraz w pole, 

a niedaleko jest inna kładka). 

 

Radny Jan Świerczek poprosił by przyszedł do mieszkańców pracownik Urzędu i im to 

wytłumaczył. 

 

Wójt Gminy poprosił Radnego Jana Świerczka o przekazanie tej informacji mieszkańcom. 

 

Radny Jan Świerczek ponowił swoją prośbę o przysłanie pracownika. 

 

Wójt Gminy powiedział, że sprawą zajmuje się Pan Marek Krupa i po niedzieli skontaktuje 

się z Radnym Świerczkiem. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował by Radny Świerczek spróbował wytłumaczyć tę 

kwestię mieszkańcom, a jeżeli to nie odniesie skutku, to przyjdzie do nich pracownik Urzędu. 

 

Radny Jan Świerczek powiedział, że może to spowodować agresję. 

 

Radny Moczek powiedział, że mieszkańcy Buczkowic od trzech miesięcy nie mogą 

korzystać z kładki, którą chodzą do kościoła i muszą jakoś wytrzymać. 

 

Radna Górna zapytała kiedy będzie następna sesja. 

 

Wójt Gminy powiedział, że najprawdopodobniej w piątek, 28 grudnia. 

 

Radna Górna zapytała, czy teraz sesje będą w piątki. 
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Wójt Gminy wyjaśnił, że w środę jest drugi dzień świąt Bożego Narodzenia. 

 

Radna Górna zauważyła, że w Radzie Gminy są nowe osoby i ładnie byłoby zapytać czy 

środowe terminy im pasują. 

 

Wójt Gmin powiedział, że dopiero dzisiaj wybrano przewodniczącego Rady Gminy – 

kwestie te będą ustalane. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował aby pozostać przy sesjach w ostatnie środy miesiąca, 

poprzedzonych posiedzeniami komisji w piątek i poniedziałek (ewentualnie łączonymi 

posiedzeniami w któryś z tych dni) i zadeklarował rozpisanie terminarza sesji na cały rok. 

 

Ustalono, że najbliższa sesja odbędzie się 28 grudnia o godz. 16.00 i zostanie poprzedzona 

wspólnym posiedzeniem komisji o godz. 15.00. 

 

Ad 13. Zamknięcie I sesji Rady Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jerzy Foltyniak zamknął I sesję Rady Gminy 

Buczkowice. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 18.45. 

 

Przewodniczyli: 

Radny Senior, Jerzy Więcek, 

Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Foltyniak 

 

 

Protokołowała: Ewa Matera 



Wykaz uchwał podjętych na I sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 23 listopada 2018 roku: 

 

 

 

1) uchwała Nr I/1/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Buczkowice, 

2) uchwała Nr I/2/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Buczkowice, 

3) uchwała Nr I/3/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej, 

4) uchwała Nr I/4/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

5) uchwała Nr I/5/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania komisji stałych Rady Gminy Buczkowice kadencji 2018-2023, 

6) uchwała Nr I/6/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Buczkowice, 

7) uchwała Nr I/7/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice,  

8) uchwała Nr I/8/18 Rady Gminy Buczkowice z dnia 23 listopada 2018 r. w sprawie 

zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2018. 

 

 

Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice 

 

 





Sposób głosowania tajnego  

w wyborach Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Buczkowice  

na sesji w dniu 23 listopada 2018 r. 

 

1. Prawo zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

przysługuje radnym. 

2. Przed zamknięciem listy kandydatów prowadzący sesję pyta każdego z nich, czy zgadza się 

kandydować i dopiero po otrzymaniu twierdzącej odpowiedzi, poddaje pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów i zarządza wybory. Za wyrażenie zgody uznaje się również jej 

uprzednie złożenie na piśmie. 

3. Po zamknięciu listy kandydatów Rada Gminy dokonuje wyboru komisji skrutacyjnej do 

przeprowadzenia głosowania. W skład komisji nie mogą wchodzić kandydaci. 

4. Komisja skrutacyjna przygotowuje karty do głosowania i opatruje je pieczęcią Rady Gminy. Kart 

nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji. 

5. Nazwiska kandydatów umieszcza się na karcie do głosowania w kolejności alfabetycznej, przy 

każdym nazwisku umieszcza się trzy kratki, w których radny zaznacza czy jest „za” kandydatem, 

„przeciw” niemu czy też „wstrzymuje się” od głosu w odniesieniu do tego kandydata. 

6. Radny głosuje stawiając znak „x” w jednej kratce obok nazwiska każdego kandydata,  

przy czym głos „za” można oddać tylko w stosunku do jednego kandydata. 

7. Głos uznaje się za nieważny jeżeli: 

1) oddano głos „za” przy nazwisku więcej niż jednego kandydata, 

2) postawiono znak „x” w więcej niż jednej kratce przy nazwisku jednego kandydata, 

3) nie postawiono znaku „x” w żadnej kratce obok nazwiska któregoś z kandydatów. 

8. Wszelkie ewentualne dopiski na karcie do głosowania nie wpływają na ważność głosu. 

9. Przed przystąpieniem do głosowania, przewodniczący komisji skrutacyjnej objaśnia zasady 

głosowania. 

10. Następnie członek komisji skrutacyjnej wyczytuje kolejno nazwiska radnych z listy obecności. 

Wyczytani radni odbierają od komisji kartę do głosowania i udają się do przygotowanego miejsca 

głosowania, zapewniającego tajność, gdzie dokonują aktu głosowania. Następnie wrzucają kartę 

do znajdującej się na sali urny.  

11. Podczas ustalania wyników nie bierze się pod uwagę kart do głosowania całkowicie przedartych, 

innych niż przygotowane przez komisję skrutacyjną lub nieopatrzonych pieczęcią Rady Gminy. 

12. Dla dokonania wyboru niezbędne jest otrzymanie przez jednego z kandydatów bezwzględnej 

większości głosów przy obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady. 

13. Jeżeli w głosowaniu żaden z kandydatów nie otrzymał wymaganej większości głosów, głosowanie 

powtarza się, jednak nie więcej niż dwa razy na tych samych kandydatów. Przed trzecim 

głosowaniem należy zgłosić nowe kandydatury. 

14. Po przeprowadzeniu głosowania komisja sporządza protokół, który następnie odczytuje, podając 

wyniki głosowania. 

15. Po zakończeniu głosowania Rada Gminy podejmuje uchwałę stwierdzającą wybór. 


































































































